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SENIORENRAAD 
 

Zitting van 13 mei 2024 
Aanwezig: 
 
Audrey Bogaerts  schepen 
Tilly Heymbeeck  administratie 
Simonne Binst ondervoorzitster persoonlijk 
Stany Op De Beeck voorzitter persoonlijk 
Johan Neefs lid bijzonder comité sociale zaken OCMW 
Jozef Crabs lid OKRA HEVER 
Monique Vertongen lid OKRA Hever 
Willy Van Den Brande lid Neos / TCB 
Francine De Becker lid persoonlijk 
Georges De Vroey lid Davidsfonds 
Arlette De Wals  VLAS 
 
Verontschuldigd: Marcel Boogaerts 
 
1.            VERSLAG VORIGE VERGADERING 
 
Er wordt gevraagd wat de reactie is van de marktkramers vanwege het nieuwe concept 
jaarmarkt/Boortmeerbeek Beweegt.   
Er zijn nieuwe marktkramers, ook voor de speelgoedmarkt, dus nu nog hopen op het goede weer. 
Het verslag wordt goedgekeurd, en Arlette De Wals wordt bij aan de verzendlijst voor het 
verslag/agenda gevoegd. 
 

2.  ANTWOORD VRAGEN SENIORENRAAD AAN CBS 
 
A/De seniorenraad vraagt aan het gemeentebestuur om meer info over de dienstverlening e.d. van de 
Lijn en de NMBS, en de ev. werken aan het perron. (Heel hoge en smalle treden om op te stappen op 
de trein hier op het perron van Boortmeerbeek). 
Antwoord CBS: aan de mobiliteitsambtenaar zal gevraagd worden de nodige flyers of andere 
infomaterialen aan te vragen en een duidelijke communicatie over de plaatsen van de haltes te vragen. 
(De flyers i.v.m. de Lijn Flex worden uitgedeeld) 
B/Vraag aan het CBS: kan Stany een plaatsvervanger aanduiden als hij niet aanwezig kan zijn bij het 
overleg van het WZC? 
Antwoord CBS: de voorzitter kan zelf een vervanger aanduiden als hij niet aanwezig kan zijn.  
Er wordt in de eerste plaats Francine De Becker aangeduid als vervangster, en als tweede Johan Neefs. 
 
Nieuwe Vragen aan het CBS:  
1.Kan het CBS nandringen bij de NMBS om het perron in Boortmeerbeek te verlagen, hiervan is al 
enkele jaren sprake, maar er is nog niets gebeurd? 
2.Kan er duidelijkheid van de gemeente aan de seniorenraad gegeven worden i.v.m. het nieuwe 
seniorenticket? 
 
3. ANTWOORD VRAAG AANPASSING STATUTEN AAN CBS 
 
Advies: de seniorenraad vraagt aan het CBS om de nodige aanpassingen aan de statuten van de 
seniorenraad goed te keuren + een aanpassing te brengen dat er ook inwoners van buiten de gemeente 
mogen deelnemen, indien ze als vertegenwoordiger van hun vereniging in Boortmeerbeek zijn 
aangesteld.  
Antwoord CBS: Het college van burgemeester en schepenen neemt kennis van de herhaalde vraag van 
de seniorenraad om de statuten aan te passen, maar het college van burgemeester stelt enerzijds vast 
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dat de vraag tot aanpassing inhoudelijk steeds opnieuw contradictorisch is met het al geformuleerde 
standpunt van het college van burgemeester en schepenen, en anderzijds, dat deze wijzigingen 
voorwerp uitmaken van besluitvorming in een volgende bestuursperiode.  
 
4.       VARIA 
 
-In de vorige vergadering is er gesproken over de AUB-postcode, maar dit is nog niet verschenen in de 
volgende nieuwsbrief/nieuwsflash.  Dit is nochtans doorgegeven aan de betrokken diensten, dus 
hopelijk binnenkort meer info in de nieuwsbrief/nieuwsflash. Op de gemeentelijke website staat hier 
ook geen info over. 
- Misschien kan de seniorenraad SAMANA HEVER contacteren, zij zijn nog niet vertegenwoordigd in 
de seniorenraad. Stany heeft Geertrui gecontacteerd, maar deze is langdurig ziek. Daarom wordt er 
gevraagd of de gemeente niet kan oproepen aan de bevolking om plaats te nemen in de 
seniorenraad, maar dit gebeurt al. 
-Er werd al diverse malen gevraagd aan het gemeentebestuur om iets te doen aan de klank tijdens de 
gemeenteraad, maar hier verandert er niets aan. 
Vraag seniorenraad aan CBS: kan het geluid van het uitzenden van de gemeenteraad aangepast 
worden, betere kwaliteit en luider? 
-WZC  
-Willy stelt zich de vraag wat zijn de vereisten om opgenomen te worden in het rusthuis, welke 
punten, welke lijsten? (Vanuit persoonlijk standpunt) 
Er wordt kort de uitleg over gegeven, maar alles hangt natuurlijk af van de hoogdringendheid/diverse 
factoren.  
-Waarom is er in het verleden van een uitdoofbeleid gesproken kwestie van de assistentiewoningen, 
terwijl de bewoners nu deze keuze hebben; verhuizen naar de nieuwbouw of zelf een oplossing 
zoeken? De sociale dienst van het gemeentebestuur helpt deze mensen graag voort om een 
oplossing te vinden.  
-Uitstap Nieuwpoort 
-Als er niet genoeg deelnemers zijn voor de wandeling (nl. 40 personen) moet er een gids afgezegd 
worden. 
-De inschrijvingsformulieren zijn niet op de website terug te vinden. (Wel in Recreatex) 
-Er wordt wat gepraat over wat moet de seniorenraad doen, het is niet de bedoeling om in het 
vaarwater van de verenigingen te komen, moet er iets anders gedaan worden? 
-Willy en Francine willen terug verantwoordelijke zijn van een bus. Er zal een vergadering 
georganiseerd worden met deze personen enkele dagen voor de uitstap om de praktische zaken te 
bespreken.  
-Op het seniorenfeest kunnen de seniorenverenigingen hun folders op de tafels leggen ter info voor 
de deelnemers. Er zijn momenteel 635 deelnemers. 
Boortmeerbeek Feest, 
Op 6 mei was er een vergadering ingepland om na te denken over een nieuw concept, wat/waar/enz. 
Spijtig genoeg komen er dan niet veel verenigingen, en zeker degene met de meeste negatieve kritiek 
zijn niet aanwezig. Misschien zal dit volgend jaar een nieuw concept/datum krijgen.  
Verkeer 
Op het fietspad van de Heverbaan zijn de overhangende takken op sommige plaatsen aan het 
overheersen. 
De spiegel op de hoek van de Heverbaan/Bieststraat is moeilijk zichtbaar door de overgroeiende 
takken van de boom ernaast.  
Vraag aan CBS: Kunnen deze takken gesnoeid worden, of kan er aan de NMBS gevraagd worden om 
dit te onderhouden? 
Deze zaken zouden allemaal beter onderhouden kunnen worden als de werkleider de hele dag met 
zijn fiets in de gemeente zou rondrijden om alles van onderhoud wegen/takken/struiken e.d. te 
kunnen beperken.  
-De signalisatie van de fietsstraat is in de A. Van Langhendoncklaan weggeschrapt van het wegdek, 
komt er terug nieuwe signalisatie, want zo klopt het niet meer? 
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-Er wordt ook weer de vraag gesteld i.v.m. de website/ en de verenigingen, maar dit wordt in elke 
adviesraad gevraagd en herhaald. 
-Arlette vraagt meer info over een volmacht, hoe kan je deze geven, hoeveel, wat met mensen in het 
rusthuis. Deze vragen kan je altijd stellen aan de dienst burgerzaken van het gemeentehuis. 
Je kan weer vooraf gaan oefenen, in het gemeentehuis en in de sporthal tijdens het seniorenfeest.  
-Vorige vergadering is het probleem “eenzaamheid bij ouderen” gevallen. Gaan we hierrond iets 
verder uitwerken als seniorenraad? Er wordt beslist om dit samen met de sociale dienst/Samana in de 
volgende legislatuur uit te werken. Het is heel belangrijk, van zodra je alleen valt, of er verandert iets 
in je leefomstandigheden dat je je vb. aansluit bij een vereniging, en dat je bereid bent om nieuwe 
mensen te leren kennen, of ook een goede gebuur doet heel veel! 
 
-De volgende vergadering gaat door op maandag 16 september 2024 om 09.30 uur in de raadzaal van 
het gemeentehuis. 
-Woensdag 27 november 2024 gaat de tweede seniorendansnamiddag door in Time Out Sportsbar.  
 

 
Stany Op de Beeck 
Voorzitter seniorenraad 

  

  

 


